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RRM.0012.3.10.2025 

Protokół 

Komisji Budżetu i Majątku Gminnego Rady Miejskiej we Wschowie 

z dnia 27 lutego 2025 r. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Radny Tadeusz Sobczuk. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na XII Sesję Rady Miejskiej we Wschowie. 

2. Wolne wnioski. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa – Justyna Staszak 

oraz radni - członkowie Komisji Budżetu i Majątku Gminnego zgodnie z listą 

obecności 

 

Przewodniczący Komisji Radny Tadeusz Sobczuk powitał wszystkich zebranych  

i przedstawił plan omawianych tematów bieżącej komisji. 

 

Ad. 1. Zaopiniowanie projektów uchwał na XII Sesję Rady Miejskiej we 

Wschowie. 

a) projekt uchwały zmieniającej Uchwałę budżetową Miasta i Gminy 

Wschowa na 2025 rok (druk 108) 

 

Radni nie podjęli dyskusji i przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 6 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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b) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 - 2032 (druk 109) 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak omówiła autopoprawkę do 

projektu uchwały. 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny wyjaśnił kwestię postępowania przetargowego 

na budowę ścieżki rowerowej w kierunku Osowej Sieni, a następnie omówił 

szczegóły realizacji zadania. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 6 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

c) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie statutu Gminy 

Wschowa (druk 111) 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Sobczuk wyjaśnił, że podjęcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie statutu Gminy Wschowa jest konieczne z uwagi  

na zalecenia organu nadzoru - Wojewody Lubuskiego. 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny uzupełnił wypowiedź Przewodniczącego. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 6 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Ad. 2. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Sobczuk zapytał czy ktokolwiek reprezentował 

Gminę Wschowa na spotkaniu w sprawie budowy ścieżek rowerowych, które odbyło 

się w Sławie. 

Zastępca Burmistrza Marek Kraśny udzielił odpowiedzi i omówił inwestycje związane 

m. in. z budową ścieżek rowerowych i przebudową obwodnicy. 

 

Podjęto dyskusję na temat współpracy gmin w powiecie wschowskim. 

 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Sobczuk podziękował Radnym za obecność  

i zakończył posiedzenie. 

 

 
Przewodniczący Komisji 

 
Tadeusz Sobczuk 

 

 
Protokołowała: 

 
A. Safiańczuk 
Starszy inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej 


